

DOI:10.18572/1813-1247-2017-12-20-24

К ПРОБЛЕМЕ ИСПОЛНЕНИЯ РЕШЕНИЙ КОНСТИТУЦИОННОГО СУДА РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

Колыбин Артем Владимирович,
аспирант Хабаровского государственного университета экономики и права
arvlako@gmail.com

Рассматриваются проблема исполнения решений Конституционного Суда РФ и поправки, внесенные в декабре 2016 г. в Федеральный конституционный закон от 21 июля 1994 г. № 1-ФКЗ «О Конституционном Суде Российской Федерации», с учетом изменения роли решений Суда в системе источников российского права.

Ключевые слова: конституционная юстиция, истолкование и исполнение решений Конституционного Суда РФ.

ON THE ENFORCEMENT OF JUDGMENTS OF THE CONSTITUTIONAL COURT OF THE RUSSIAN FEDERATION

Kolybin Artem V.
Postgraduate Student of the Khabarovsk State University of Economics and Law

The problem of execution of decisions of the Constitutional Court of the Russian Federation and the amendments introduced in December 2016 are considered in the Federal Constitutional Law of 21.07.1994 № 1-FKZ "On the Constitutional Court of the Russian Federation" taking into account the changing role of decisions of the Court in the system of sources of Russian law.

Key words: constitutional justice, interpretation and execution of decisions of the Constitutional Court of the Russian Federation.